
Referat FAU 14/01-25 

 
Til stede: 
 
Målfrid Heien Førde 
Svein Grude 
Oddrunn Helen Sivertsen (referent) 
Julia Hoffman 
Andrè Skjærpe 
 
Forfall: 
Carina Espeland¨ 
Jøran Dahl 
Juliane Krannich 
 
 
Evaluering / tilbakemelding Juleball 2024 
 
Positive tilbakemeldinger:  

● Elevene syntes det var kjekt – Kjekkest mot slutten da de hadde blitt litt varme i trøya.  
● Bra pynta 
● Bra Musikk / Bra program 

 
Hva som kan gjøres bedre: 

● Mobilboks / Mobilhotell; noen opplevde stor grad av mobilbruk.  
● Kan voksne ta bilder og dele (dersom punktet over innføres) 
● Noen som oppholdt seg mye og lenge i garderobe – Voksne kan være mer 

oppmerksom på garderobene 
● Flere leker 
● Få danse i fred 
● Invitere Dirdal inn i planlegginga 
● Flere vannmugger / drikke.  

 
Det stilles spørsmål om hvordan vi best mulig skal håndtere ungdommer som henger på 
utsiden mens Juleballet pågår. Kan vi sette strengere grenser for hvor elevene har lov til å 
oppholde seg under ballet?  
 
Det var bestilt 25 pizza - Noe som viste seg å være i overkant mye ( til 100 elever + vakter) 
Det er kanskje nok med 20 stk.  
 
4 ciderflasker holdt akkurat til 100 glass.  
 
Grei balanse i regnskapet til FAU – Får gode inntekter ved at Dirdal betaler 100,- pr elev for å 
delta.  
 
 
 
Elevundersøkelse 6.-10.trinn: 



 
Oltedal skole følger stort sett trenden i landet ellers når det kommer til elevundersøkelsen. 
Det er likevel 3 punkt hvor vi ligger under snittet på landsbasis og dette gjelder: 
 

● Motivasjon (elevene trives stort sett på skolen, men motivasjonen for læring er 
synkende) 

● Trygt miljø ( kjenner på utrygghet sammen, har en opplevelse av mindre støtte fra 
lærerne) 

● Læringskultur (en del bråk og uro ienkelte klasser) 
● Elevene opplever økt mestring. Her ligger vi over landssnittet. 
● Elevene trives på skolen. 

 
Skolens ansatte jobber kontinuerlig med å løse utfordringene rundt dette.  
 
Kommunalt FAU 
 

- Dugnad på skolens område 
 
Hvorfor dugnad?  

- Vi får det så fint som vi selv vil ha det.  
o Foreldre kan bidra til en trivelig skole ved å være med på dugnader som 

innbefatter maling, kosting, reparere lekastativ osv. Dette kommer barna våre 
til gode.  

o Skaper samhold mellom foreldre, lærere og elever 
o Positivt for barna 

 
 

- Hvordan få opp foreldreengasjementet.  
o Dele referat fra FAU og Kommunalt FAU i Visma 
o Dele sakslister i Visma 
o Gi klassekontakter ansvar for å innhente nye saker fra foreldre.  
o Skrive telefonnummer / mailadresser til FAU medlemmer på hjemmesiden til 

skolen.  
 
Leirskole: Noen skoler i kommunen har ikke økonomi til å dra på leirskole. Det vurderes 
alternative løsninger (færre overnattinger, utsette til ungdomsskolen, o.l). Oltedal skole 
ønsker å opprettholde tilbudet om leirskole til sine elever.  
 
Registerer FAU i Brønnøysund registeret? Svein Grude sjekker litt rundt dette.  
 
Neste møte: 02/04-25 kl 18.00 
 
 
 
 
 
 
 


